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Usnesení konference České jezdecké federace, o.s.
konané v Humpolci dne 12' května 20l 1

Zvolila pracovní předsednictvo ve sloŽení: Ing. Jaroslav Pecháček, Ing. Vladimír Šretr,
Jiří SKivan, Lucie Spiwoková, Ing. Antonie Pellarová
Schválila předložený program konference.
Schvrílila předložený volební ajednací řád konference.
Zvolila:
a) mandátovou komisi ve složení: Mgr. Ema Jančářová, Iveta Biolková,

Mgr. Kateřina Hanušová
b) volební komisi ve sloŽení: Ing. Antonín Klauz, Antonín Pittner, Bohumil Rejnek,

Josef Trojanec' Ing. Josef Balaštík
c) návrhovou komisi ve složení: MUDr. ZuzmtaProchžzková, Eva Kušková'

Ing. Jan Paleček
5. Vzala na vědomí:

a) zptávu o činnosti a hospodďení ČJF, o.s. za období 2009 - 2011 , které přednesli:
Ing. Vtadimír Šretr, Jiří SKivan, Ing. Jan Metelka, Mgr. Jaroslav Sedláček,
Ing. Jaroslav Pecháček

b) zprávu dozorčí komise, kterou přednesla Ing. A. Pellarová
c) zprávu disciplinámí komise, kterou přednesl Ing. M. Theimer
d) zprávu mandátové komise _ je přítomno 88 delegátů, což je 100%o

6. Zvoli|a nový výkonný výbor ČJF, o.s. ve sloŽení:
- prezidentem: Ing. Jaroslav Pecháček
- viceprezidentem pro ekonomiku: Ing' Vladimír Sretr
- viceprezidentem pro sport: Ing. Milan Theimer
. členem VV pro vzdělávání: JUDr. Kateřina fuhová
- členem VV pro legislativu: Ing. Jan Metelka

7 . Zvo|i|a Dozorčí komisi ve složení:
- Ing. Josef Balaštík
. Dana Denková
. Ing. Antonie Pellarová

8. Zvo|i\a Disciplinámí komisi ve sloŽení:
. Mgr. Michaela Madarová
- Martin Ohnheiser
- JUDr. Petr Toman

9. Byly předloženy a po připomínkování schváleny nové Stanovy CJF'o.s.
V diskuzi se představili kandidáti na funkce v CJF a byly připomínkovrlny jednotlivé
zprávy o činnosti. Konference vzala na vědomí zprávu o splnění úkolů z minulé
l(onlerence L J r.o.s.
Konference ukládá vedení ČJF,o.s., tj. VV a Radě, zváŽit návrh na stanovení maximální
výše startovného v niŽších soutěŽích a systému hodnocení v otevřených soutěŽích do
stupně L v souvislosti s kategorizací jezdců.
Stanovy - pro 76

. zdrže|o se 7
l0. Ukládá VV a Radě zabývat se náměty a připomínkami, které byly předneseny

v diskusních příspěvcích.

Schváleno Konferencí ČJF, o.s. v Humpolci dne 12.5.201 l
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MÍJDr. Zuzana Procházková _ předsedkyně Návrhové


